
Rada Gminy Waśniów
Radni-Sesja

Protokól nr 1112018
z posiedzenia Sesji Rady Gminy w Waśniowie

odbytego w dniu 12.12.2018r.
Posiedzenie odbyło się na Sali Konferencyjnej w Urzędzie Gminy w Waśniowie. Obrady
rozpoczęto 12 grudnia 2018 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:28 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 12 członków.
Obecni:

l. Tadeusz Buczkowski
2. Janusz Bugajski
3. Mirosław Chamera
4. Krzysztof Chojnacki
5. Janusz Jop
6. Marek Kaezmarski
7. Piotr Kwaśniak
8. Dariusz Nowak
9. AIlsrzej Ostatek
10. Lll!casz Pawłewski
11. Mariusz Sala
12. Danuta Serwicka
13. Krzysztof Surowiec
14. Małgorzata Ślusarz
15. Małgorzata Wzorek

I. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Chamera Przewodniczący otworzył drugie

posiedzenie Rady Gmin w tej kadencji i na podstawie listy obecności stwierdził quorum i
uznał posiedzenie za prawomocne, gdyż na 15 Radnych obecnych w chwili otwarcia było 12
Radnych. Przewodniczący Rady powitał Skarbnik Bogumiłę Bugaj, Sekretarz Joannę
Zajączkowską, Wójta Krzysztofa Gajewskiego oraz Radnych.

Przewodniczący odczytał pO•...lądek obrad:
l. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
l. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja Wójta o działaniach między sesjami.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale

Nr XLIII/246/2017 Rady Gminy w Waśniowie z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Waśniów na lata 2018-2023.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Waśniów na 2018
rok.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla
Wójta Gminy Waśni ów.



7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Gmin Gór
Świętokrzyskich.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/248/20 17 Rady
Gminy
w Waśniowie z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Gminy
Waśniów na 2018rok.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Gminy
Waśniów na 2019 rok.

10. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
budżetu
i inwestycji.

II. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
oświaty, zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu.

12. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
samorządowej ds. rolnictwa, ładu i porządku publicznego.

13. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
rewIzYJneJ.

14. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
skarg, wniosków i petycji.

15. Sprawy różne.
16. Zakończenie obrad.
Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
Wyniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 3.
Protokoły z poprzednich sesji Nr LIII/2018 z dn. 06.11.2018, LIV/2018 z dn. 07.11.2018

oraz 1/2018 z dn. 20.11.2018 zostały zwyczajowo wyłożone godzinę przed rozpoczęciem
obrad oraz są dostępne w Biurze Rady. Radni mogli zapoznać się z ich treścią.



Przewodniczący zapytał, czy radni mają jakieś pytania bądź zastrzeżenia do ich treści. Radni
żadnych pytań nie mieli. Przewodniczący poddał protokoły pod glosowanie.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Gminy nr LlII/20 18.
Wyniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Lukasz Pawłowski

Protokół Nr LlII/20 18 zostal przyjęty jednogłośnie.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Gminy nr LIV/2018.
Wyniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Lukasz Pawłowski

Protokół Nr LIV/2018 zostal przyjęty jednogłośnie.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Gminy nr 1/2018 z dn. 20.11.2018.
Wyniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, K,Lysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwieka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Lukasz Pawłowski

Protokół Nr 1/2018 został przyjęty jednogłośnie.



Uchwała w sprawie wprowadzenia zmIan w uchwale Nr XLIll/246/2017 Rady Gminy
Waśniów z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Waśniów na lata 2018-2023 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Waśniów na
2018 rok.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że przedłożony projekt uchwały musi być zgodny z WPF co do
danego roku budżetowego. Zmiany zgodne są ze zmianami w WPF i zwiększają dochody
i wydatki o kwotę 254 451 ,63tys zł. Zwiększenia są spowodowane:
- otrzymanie środków z KOWR kwota 205 112,03zł na inwestycje w Mirogonowicach.
Wartość zadania wodociągowego po przetargu 172 200 zł, dofinansowanie 85,09 %, wartości
zadania tj.146 519,50zł, środki własne 25 680,50zł, kanalizacja dofinansowanie 82, 38%,
wartość zadania po przetargu 824 100zł, środki KOWR 678 905,40zł, środki własne gminy
145 194,60zł; przebudowa dróg, wartość zadania po przetargu 214 302,90zł, dofinansowanie
KOWR 85,09%: 184079,82zł, środki własne Gminy 30223,08zł. Zgodnie z podpisaną
umową gmina otrzyma z KOWR I 009504,72zł, wkład własny: 171 986, 23zł. Skarbnik
wyjaśniła, że te środki sprowadza się z powrotem do budżetu gminy roku 2018 i przenosi się
na rok 2019. Prosi o pytania i prosi o przyjęcie uchwały.

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Waśniów na 2018 rok.
Wyniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Lukasz Pawłowski

Uchwała w sprawie w sprawie zmiany budżetu gminy Waśni ów na 2018 rok została
podjęta jednogłośnie.

Ad. 7. RozpatrLenie projektu uehwaly w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla
Wójta Gminy Waśniów.

Radny Bugajski wyjaśnił, że sprawa wynagrodzeń jest trudna do dyskusji ale konieczna.
Uważa, że z uwagi na zakres obowiązków pana wójta jak i skalę poświęcenia czasu dla dobra
całej gminy kwoty zawarte w uchwale są adekwatne do wkładu pracy. Zdecydowanie popiera
tę kwotę.

Przewodniczący poinformował obecnych, że uposażenie pana wójta pozostaje na takim
samym poziomie jak w minionej kadencji (w tamtej kadencji pan wójt zgodnie z ustawą miał
obniżone pensum). Zgadza się z Radnym Bugajskim, iż wynagrodzenie jest za osiąganie



wyniki, za to, co dana osoba wykonuje dla naszej społeczności. Ocenia, iż miniona kadencja
była najlepszą kadencją jeśli chodzi o wyniki budżetowe i finansowe, wyniki na drogach
i w inwestycjach. Uważa, że jest wysokość uposażenia jest słuszna. W poprzedniej kadencji
było wzorowo wykonane było pozyskiwanie środków, zrealizowano bardzo dużo kilometrów
dróg, inwestycji. Przewodniczący nie widzi powodów, aby pensum pana wójta zmieniać.
Nadmienił, że radni minionej kadencji nie zmienili wysokości podatku rolnego i proponuje
nie zmieniać uposażenia wójta. Jest również zwolennikiem aby nie zmieniać uposażenia-diet
radnycł1. Zapytał czy radni mają jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawlC ustalenia \vysokości wynagrodzenia dla Wójta
Gminy Waśniów.
Wyniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Wójta Gminy Waśni ów
została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uehwaly w sprawie wyboru delegata do Związku Gmin
Gór Świętokrzyskich.

Przewodniczący wyjaśnił, że należymy do związku od "kilku ładnych lat". Pozwala to na
wspólne inwestycje i pozyskiwanie środków finansowych. W Urzędzie Gminy pisaniem
i zajmowaniem się procedurą pozyskiwania środków i kierowania ich w odpowiednie
inwestycje oprócz pana wójta zajmuje się referat techniczny, a konkretnie pan Sylwester
Grąkowski. Oznajmił obecnym, że do Zarządu Związku wchodzą wójtowie gmin należących
do Związku oraz delegacji z gmin. Do tej pory do delegatów naszej gminy należał pan
Sylwester Grąkowski i uważa, że niema potrzeby zmiany delegata. Jest to osoba kompetentna,
która zajmuje się pozyskiwaniem, pisaniem projektów i uważa, że najlepiej się sprawdza. Czy
ktoś chciałby jeszcze zabrać głos?

Wójt wyjaśnił, że Związek Gmin Gór Świętokrzyskich został utworzony w 1993r
i dzisiaj liczy 11 gmin. Dzięki Związkowi uzyskaliśmy dość dużą ilość pieniędzy, którą teraz
ciężko zliczyć. Dzięki środkom z ZGGŚ ukończono budowę wodociągów m.in.
w Stryczowicach, Kraszkowie, Witosławicach, Kotarszynie - dostaliśmy stamtąd prawie 90%
środków. To były środki, które były przed akcesją wejścia Polski do UE. Przypomniał, że
kanalizację w Waśniowie oraz oczyszczalnię ścieków w Pękosławicach ponieważ jako
Związek otrzymaliśmy środki na ochronę Gór Świętokrzyskich przed ściekami
i zanieczyszczeniami. Związek Gmin Nowa Słupia, Łagów, Bieliny, Górno, Masłów,



Bodzentyn, Zagnańsk, Suchedniów, Pawłów, Łączna i Waśniów. Wójt wyjaśnił, że w Statucie
Związku jest zapisane, że Związek reprezentuje wójt lub burmistrz i przedstawiciel
wyznaczony przez radę gminy. Na przestrzeni lat pozyskiwali środki z krajów
skandynawskich, Austrii, Szwajcarii, programów przedakcesyjne. Zaproponował, aby nadal
przedstawicielem gminy był Sylwester Grąkowski, merytoryczny pracownik, który zajmuje
się inwestycjami. Wójt dodał, że żaden pracownik, delegat nie ma tam diet, wynagrodzeń,
zwrotów kosztów podróży; wynagrodzenie otrzymuje jedynie biuro w składzie trzech osób,
którzy pracują na rzecz prowadzenia wszystkich spraw, administracyjnych, inwestycyjnych,
prawnych itd. Wszyscy delegaci czy wójtowie nie mają z tego żadnym uposażeń czy
wynagrodzeń.

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciał zabrać głos. Zgłoszeń nie było.
Przewodniczący oznajmił, że wprowadzamy jako kandydata pana Sylwestra Grąkowskiego.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Gmin Gór
Świętokrzyskich.
Wvniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

Uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Gmin Gór Świętokrzyskich została
przyjęta jednogłośnie.

Ad, 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uehwaly Nr XLIII/248/2017
Rady Gminy w Waśniowic z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie prLyjęcia Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania N:lrkomanii
Gminy W:lśniów na 2018rok.

Pani Milena Miśkiewicz członek Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych wyjaśniła, że jest to druga zmiana projektu w tym roku. Jest to kosmetyczna
zmiana dotycząca przesunięcia środków w punkcie I: wprowadzenie prowadzenia
profilaktycznej działalności infonnacyjnej, edukacyjnej i szkoleniowej skierowanej do dzieci
i młodzieży oraz dorosłych. Przesunięcie ma nastąpić pomiędzy podpunktem B i D,
niewykorzystane środki na dofinansowanie sportowych zajęć pozalekcyjnych w kwocie 3850
zł zostało przesunięte do punktu D. Ma nadzieję, że uda się jeszcze w tym roku zorganizować
cykl spotkań z połączoną tematyką świąteczną i profilaktyką, w których wezmą udział rodzice
oraz dzieci. Czasu jest mało, ale mają nadzieję, że pieniądze te nie przepadną. Dodatkowo
w punkcie 4A została dodana kwota 50 zł ponieważ wpłynął wniosek przedsiębiorcy



o wydanie zezwolenia i komisja musi zebrać się jeszcze raz. Prosi o zadawanie pytań
i przegłosowanie projektu uchwały.

Przewodniczący podziękował za zreferowanie projektu uchwały. Zapytał czy radni mają
jakieś pytania. Pytań nie było. Przewodniczący poprosił radnych o przegłosowanie projektu
uchwały.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/248/2017 Rady Gminy
w Waśniowie z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Waśniów
na 2018rok.
Wyniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLIlI/248/2017 Rady Gminy w Waśniowie
z dnia 29 grudnia 2017r. w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Waśniów na 2018rok
została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie prLYJęCIa Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przcciwdziałania Narkomanii Gminy
Waśniów na 2019 rok.

Głos zabrał pan Wójt Krzysztof Gajewski i poinformował obecnych, że przedłożony
projekt uchwały zawiera zapisy i aspekty prawne, które lokują te zapisy. Wyjaśnił, że projekt
jest częścią składową budżetu gminu na rok 2019 i był konsultowany wcześniej ze szkołami,
GOPSem i instytucjami, które współdziałają z GKRPA. Wójt poinformował, iż środki
budżetowe są proporcjonalnie ujęte do bieżącego roku, licząc jakie są "pływy i jak zostały
zadysponowane w poszczególnych działaniach. Przypomniał, że radni mieli dokumenty
przedłożone w dokumentach oraz, że w ciągu roku występują przesunięcia. Programy są
realizowane wraz z inst)1ucjami współpracującymi z gminą: szkoły, GOKiS i inne instytucje,
które mają wpływ na program jak i dają możliwości realizowania tych działań w trakcie roku
budżetowego. Poprosił o pytania.

Przewodniczący zapytał radnych czy mają jakieś pytania. Pytań nie było.
Przewodniczący poprosił radnych o przegłosowani uchwały.

Glosowano w sprawic:



Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Waśni ów na 2019 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Waśniów na 2019 rok została przyjęta
jednogłośnie.

Ad. II. RozpatrJ:enia projektu uchwały w sprawie powołania skladu osobowego Komisji
budżetu i inwestycji.

Przewodniczący poinformował radnych, iż w poprzedniej kadencji komisie tematyczne
Rady Gminy pracowały w 5 osobowych składach oraz zaproponował aby w tym roku
utrzymać 5 osobowe składy komisji. Przewodniczący złożył wniosek formalny aby komisje
tematyczne Rady Gminy w obecnej kadencji pracowały w 5 osobowych składach. Zapytał
czy, któryś z radnych chciał się wypowiedzieć lub złożyć inny wniosek. Nie było zgłoszeń.
Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosku formalnego w sprawie 5 osobowych
składów komisji tematycznych (stałych).

Glosowano wniosek w sprawie:
ustalenia 5 osobowych składów Komisji tematycznych.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

Wniosek w sprawie 5 osobowych składów komisji tematycznych (stałych) został przyjęty
jednogłośnie.

Przewodniczący poinformował obecnych, że rozdał radnym kserokopie wydruku
chętnych radnych do pracy w komisjach i przypomniał, że na poprzedniej sesji rozdano
deklaracje do wyrażenia chęci, w których chcą pracować. Wszyscy radni zadeklarowali chęć



pracy w wybranych komisjach. Przypomniał radnym, że w bieżącej kadencji jest 5 komisji
stałych, w których pracują radni i po otrzymaniu wstępnych deklaracji ustalono, że do pracy
w 2 komisjach zgłosiło się 5 radnych a w pozostałych 3, 6 radnych. Przewodniczący złożył
wniosek formalny w sprawie blokowego głosowania nad pełnymi zgłoszonymi składami
Komisji tematycznych (stałych). A tam gdzie jest więcej kandydatów niż miejsc głosowanie
osobowe nad składami komisji - był to kolejny wniosek formalny, który złożył
Przewodniczący. Zapytał radnych czy mają inne wnioski. Wniosków nie było.
Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosków formalnych.

Glosowano wniosek w sprawie:
blokowego głosowania nad pełnymi zgłoszonymi składami Komisji tematycznych.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Lukasz Pawłowski

Wniosek formalny w sprawie blokowego głosowania nad pełnymi zgłoszonymi składami
Komisji tematycznych (stałych) został przyjęty jednogłośnie.

Głosowano wniosek w sprawie:
głosowania osobowego nad składem Komisji.
Wyniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Lukasz Pawłowski

Wniosek formalny w sprawie głosowania osobowego nad składem Komisji przyjęty
jednogłośnie.

Przewodniczący poinfomlOwał radnych, że do pracy w Komisji budżetu i inwestycji
zgłosiło się 5 radnych: A. Ostatek, M. Sala, D. Nowak, J. Bugajski, J, Jop. Nieobecny na
obradach pan Andrzej Ostatek, złożył deklarację, chęci pracy w tej komisji na pIsmle.
Przewodniczący pytał radnych, którzy złożyli deklarację czy chcą pracować w Komisji
budżetu i inwestycji.



Radny Mariusz Sala wyraził zgodę.
Radny Dariusz Nowak wyraził zgodę.
Radny Janusz Bugajski wyraził zgodę.
Radny Janusz Jop wyraził zgodę.

Przewodniczący potwierdził, że wszyscy radni wyrazili chęć pracy w komisji budżetu
i inwestycji dlatego zostanie przegłosowane blokowo. Poinfoffi10wał obecnych, że komisje
przed najbliższą komisją zbiorą się we własnych gronach i wybiorą spośród siebie
przewodniczących komisji.

Przewodniczący odczytał projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego
Komisji budżetu i inwestycji w składzie: A. Ostatek, M. Sala, D. Nowak, J. Bugajski. J. Jop.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji budżetu i
inwestycji.
Wyniki głosowania
ZA: 12. PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwieka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Lukasz Pawłowski

Uchwala w sprawie powołania składu osobowego Komisji budżetu i inwestycji została
przyjęta jednogłośnie.

Ad. 12. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
oświaty, zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu.

Przewodniczący poinformował obecnych, że chęć pracy w Komisji oświaty, zdrowia,
pomocy społecznej, kultury i sportu zadeklarowało 6 radnych: T. Buczkowski, A. Ostatek, M.
Ślusarz, M. Wzorek, D. Serwicka, J. Bugajski.

Przewodniczący zapytał czy, któryś z radnych chciał zabrać głos. Nie było zgłoszeń do
dyskusji. Przewodniczący poprosił o przegłosowanie składu osobowego Komisji oświaty,
zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu.

Glosowano w sprawie:
składu osobowego Komisji oświaty, zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu.
Wyniki głosowania
Tadeusz Buczkowski: 12. Andrzej Ostatek: 3, Małgorzata Ślusarz: 12, Małgorzata Wzorek:
II, Danuta Serwicka: II, Janusz Bugajski: 10, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
Tadeusz Buczkowski (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,



Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
Andrzej Ostatek (3)
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Małgorzata Ślusarz
Małgorzata Ślusarz (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
Małgorzata Wzorek (11)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz,
Małgorzata Wzorek
Danuta Serwicka (11)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz,
Małgorzata Wzorek
Janusz Bugajski (10)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Janusz Jop, Piotr Kwaśniak,
Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

W wyniku głosowania najmniej głosów uzyskał radny A Ostatek. Do pracy w Komisji
oświaty, zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu wybrano do komisji: T. Buczkowski,
M. Ślusarz, M. Wzorek, D. Serwicka, J. Bugajski.
Przewodniczący zapytał radnych czy chcą pracować w tej komisji:
Radny Tadeusz Buczkowski wyraził zgodę ..
Radna Małgorzata Ślusarz wyraziła zgodę.
Radna Małgorzata Wzorek wyraziła zgodę.
Radna Danuta Serwicka wyraziła zgodę ..
Radny Janusz Bugajski wyraził zgodę.

Przewodniczący zapytał radnych, czy chcą zabrać głos. Nie było zgłoszeń do dyskusji.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
oświaty, zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu w składzie: T. Buczkowski, M.
Ślusarz, M. Wzorek, D. Serwicka, J. Bugajski.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji oświaty,
zdrowia, pomocy społecznej, kultury i sportu.
Wyniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)



Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

Uchwała w sprawie powołania składu osobowego Komisji oświaty, zdrowia, pomocy
społecznej, kultury i sportu

Ad. 13. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
samorLądowej ds. rolnictwa, ładu i porządku publicznego.

Przewodniczący poinformował, że do prac w Komisji samorządowej ds. rolnictwa, ładu
i porządku publicznego zgłosiło się 5 radnych: M. Kaczmarski, K. Surowiec, M. Cham era,
J. Jop, P. Kwaśniak, D. Nowak. Przewodniczący poprosił radnych o przegłosowanie składu
osobowego Komisji.

Glosowano w sprawie:
w sprawie składu osobowego Komisji samorządowej ds. rolnictwa, ładu porządku
publicznego ..
Wyniki glosowania
Marek Kaczmarski: 10, Krzysztof Surowiec: 11, Mirosław Chamera: 12, Janusz Jop: 12, Piotr
Kwaśniak: 12, Dariusz Nowak: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
Marek Kaczmarski (10)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
Krzysztof Surowiec (11)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, KrzysztofChojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Wzorek
Mirosław Cham era (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
Janusz Jop (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
Piotr Kwaśniak (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
Dariusz Nowak (3)
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Małgorzata Ślusarz



NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

W wyniku głosowania najmniej głosów uzyskał radny D. Nowak. Do pracy w Komisji
samorządowej ds. rolnictwa, ładu i porządku publicznego wybrano: M. Kaczmarski, K.
Surowiec, M. Cham era, J. Jop, P. Kwaśniak. Przewodniczący wyjaśnił, że pan M. Kaczmarski
nie mógł dotrzeć na sesję, ale za zgodę uznano deklarację złożoną na piśmie. Przewodniczący
zapytał radnych czy wyrażają chęć pracy w komisji.
Radny Krzysztof Surowiec wyraził zgodę ..
Radny Mirosław Chamera wyraził zgodę.
Radny Janusz Jop wyraził zgodę.
Radny Piotr Kwaśniak wyraził zgodę.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego
Komisji samorządowej ds. rolnictwa, ładu i porządku publicznego w składzie: M.
Kaczmarski, K. Surowiec, M. Chamera, J. Jop, P. Kwaśniak.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
samorządowej ds. rolnictwa, ładu i porządku publicznego.
Wvniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwieka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

Uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji samorządowej ds. rolnictwa,
ładu i porządku publicznego została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 14. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
rewizyjnej.

Przewodniczący wyjaśnił, że do prac w Komisji rewizyjnej zgłosiło się 6 radnych: A.
Ostatek, K. Chojnacki, T. Buczkowski, Ł. Pawłowski, M. Wzorek, M. Ślusarz i poprosił
radnych o przegłosowanie składu osobowego Komisji.

Glosowano w sprawie:
w sprawie składu osobowego Komisji rewizyjnej.
Wvniki głosowania
Andrzej Ostatek: 10, Krzysztof Chojnacki: 12, Łukasz Pawłowski: II, Tadeusz Buczkowski:
12, Małgorzata Wzorek: 12, Małgorzata Ślusarz: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:



Andrzej Ostatek (10)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec, Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
Krzysztof Chojnacki (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
Łukasz Pawłowski (11)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Wzorek
Tadeusz Buczkowski (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
Małgorzata Wzorek (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
Małgorzata Ślusarz (3)
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Małgorzata Ślusarz
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

W wyniku głosowania najmniej głosów otrzymała radna M. Ślusarz. Do pracy w komisji
wybrano: A. Ostatek, K. Chojnacki, L. Pawłowski, T. Buczkowski, M. Wzorek. Zapytał czy
ktoś chce zabrać głos w tej sprawie. Nie było zgłoszeń.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego
Komisji rewizyjnej w składzie: A. Ostatek, K. Chojnacki, L. Pawłowski, T. Buczkowski, M.
Wzorek.

Glosowano w sprllwie:
Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji rewizyjnej.
Wyniki glosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski



Projekt uchwały w sprawIe składu osobowego Komisji rewizyjnej został przyjęty
jednogłośnie.

Ad. 15. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji
skarg, wniosków ipetycji.

Przewodniczący wyjaśnił, że do pracy w komisji zgłosiło się 5 radnych: M. Sala,
P. Kwaśniak, M. Kaczmarski, L. Pawłowski, K. Chojnacki,
Przewodniczący zapytał, radnych czy nie zmienili zdania w sprawie pracy w komisji.
Radny Mariusz Sala wyraził zgodę.
Radny Piotr Kwaśniak wyraził zgodę.
Przewodniczący wyjaśnił, że radni Marek Kaczmarski i Łukasz Pawłowski złożyli pisemną
deklarację do pracy w komisji
Radny Krzysztof Chojnacki wyraził zgodę.

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania składu osobowego
Komisji skarg, wniosków i petycji w składzie: M. Sala, P. Kwaśniak, M. Kaczmarski, L.
Pawłowski, K. Chojnacki.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawIe powołania składu osobowego Komisji skarg,
wniosków i petycji.
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (12)
Tadeusz Buczkowski, Janusz Bugajski, Mirosław Chamera, Krzysztof Chojnacki, Janusz Jop,
Piotr Kwaśniak, Dariusz Nowak, Mariusz Sala, Danuta Serwicka, Krzysztof Surowiec,
Małgorzata Ślusarz, Małgorzata Wzorek
NIEOBECNI (3)
Marek Kaczmarski, Andrzej Ostatek, Łukasz Pawłowski

Uchwała w sprawie powołania składu osobowego Komisji skarg, wniosków petycji
została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 16. Sprawy różne.
Radny Janusz Bugajski zabrał głos i poprosił nowo wybranych radnych do kibicowania

drużynie siatkarskiej, która działa na terenie gminy pod patronatem GOKiS Waśniów.
Zaprosił również mieszkańców gminy na najbliższy mecz drużyny GOKiS Waśniów, który
odbędzie się 21.12.2018 o godzinie 1930.

Wójt Krzysztof Gajewski zabrał głos i podziękował za ocenę i pracę; przypomniał, że to
co się dzieje na terenie gminy to wspólna praca, wiele rzeczy udało się pozyskać, zrobić przy
takiej wielkości budżecie. Wójt poinformował obecnych o:
- skutkach współfinansowania zadań drogowych przez gminę. Ostatnio zrealizowano odcinki
drogi powiatowej łączący Prusinowice - Boleszyn, na który gmina dołożyła 25 tys. zł aby



wykonano odcinek. Wał snów - Grzegorzowice (dofinansowanie 10 tys. zł), zrealizowane
zostaną Wierzbątowice - Milejowice planowane 71 tys. zł, Czajęcice 36 tys. zł, wyłącznie z
naszych środków i dotacji z PROW robiony był odcinek drogi od Mominy - Janowie.
Wartość zadań prawie 2400000 zł, wkład własny gminy 660 tys. zł, powiat O. Wszystkie
wnioski z dróg powodziowych na terenie gminy zostały zrealizowane. Do końca roku można
składać do Wojewody wnioski o drogi powodziowe, zostały I lub 2 odcinki dróg
powiato\\ych, będą się zastanawiać na komisjach co zrobić;
- trwają rozmowy z firmą transKatrina w sprawie wydłużenia kursów autobusu do Janowie
- ogłoszony został przetarg na dowóz dzieci do PSP w Mominie, wydłużono trasę
przewozową;
- sprawach związanych z odśnieżaniem dróg; prosi o synchronizację pracy w sprawIe
odśnieżania dróg;
- planowanym występie w Radiu Ostrowiec w ramach akcji "Gwiazdki Moc" 18.12.2018r;
- przekazał obecnym życzenia świąteczne, gratulacje z okazji wyborów na stanowiska oraz
podziękowania za pracę, które napływają do gminy;
- podziękowaniach za udział w rajdzie pielgrzymkowym na Święty Krzyż;
- podziękowaniach za wsparcie budowy pomnika Wincentego Witosa w Kielcach.
Wójt poprosił aby mieszkańcy gminy, którzy

Przewodniczący przypomniał radnym o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych
oraz przekazał wstępny plan pracy Rady Gminy w Waśniowie na miesiąc grudzień.
Przypomniał, że został wybrany jako przedstawiciel rady i tak należy go traktować.

Ad. 17. Zakończenie obrad.
Przewodniczący obrad podziękował wszystkim za przybycie

nadzwyczajnej a następnie zamknął drugie posiedzenie
w Waśniowie. Obrady zakończono o 1228.

udział
Rady

w sesJI
Gminy

Przygotowała:

~~
Anna Dudek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Pr~zył:

~khamera
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